
OSNUTEK PRENOVE MED BOBENČKOVO,
TRŽAŠKO IN GREGORINOVO

Kaj bo s krajani
m trzmco?

Načrti za prenovp Bobenčkove ulice, območja
med Bobenčkovo in Gregorinovo ulico ter Trža-
ško cesto in železnico, bodo na eni od prihodnjih
sej naše občinske skupščine prišli tudi na delegat-
ske klopi - v obliki osnutka. Delegati jih bodo
namreč sprejemali po dvostopenjskem postopku
- najprej v obliki osnutka in nato še predloga.

V javni razpravi v prvi polovici letošnjega leta
je bilo namreč v zvezi s prenovo tega območja
postavljenih precej vprašanj in danih veliko pred-
logov. Izvršni svet je na svoji seji ugotovil, da
načrtovalci pri dokončnem oblikovanju osnutka
načrtov niso upoštevali pravzaprav nobenega
predloga krajanov (krajevna skupnost pripomb ni
imela, kot je bilo rečeno), krajani pa so dobili
odgovore na vsa vprašanja. Edino, ki je še ostalo
brez odgovora. je, kaj bo s sedanjimi prebivalci
tega območja. Prav ta odgovor po bi ljudje v res-
nici najbolj potrebovali. Predsednik izvršnega .
sveta Stane Droljc je v razpravi to še posebej
poudaril in dejal, da morajo vsi krajani vedeti,
kam bodo šli. ko bodo zaradi novih modernih hiš
padle njihove strehe nad glavo. In to čimprej.
S krajani se je treba o tem pogovoriti že zdaj, da
bo konec negotovosti - ne glede na to, kdaj se bo
načrtovana prenova Bobenčkove ulice začela.

Veliko vprašanj v javni razpravi je zadevalo
tržnico. Bo ali ne bo? Ne bo je! Razlog za to je. da
na tem območju ni primernih pogojev za ureditev
tržnice, niti prometnih niti prostorskih. Prav zato
pa je treba še posebej previdno določiti namemb-
nost poslovnih prostorov oziroma lokalov, ki bo-
do v pritličnem delu novega naselja — če bodo
delegati glasovali za prenovo Bobenčkove ulice,
kot je zdaj predlagano. Zagotoviti je treba, da bo
na tem območju vse, kar je potrebno za osnvono
preskrbo ljudi. Kar pa zadeva namembnost osta-
lih lokalov, se je predsednik izvršnega sveta zav-
zel za to, da jih ne bi »pobrali« samo gostinci. taki
ali drugačni. Mnenja ostalih članov izvršnega sve-
ta pa so bila deljena. Eno od teh mnenj je bilo, da

gostinstva ni mogoče povsem izključiti. En sam
lokal(ček) prav gotovo ne bo dovolj, še posebno,
če bi hoteli zagotoviti kakovostno ponudbo. Naj-
boljši način za zagotovitev kakovosti je konkuren-
ca. Za zagotovitev miru (in preprečitev onesnaže-
vanja) pa imamo drugačne možnosti predvsem
predpise.

Tako kot je na seji dejal arhitekt Roman Rems,
se tudi delni servisni cesti ne bo dalo izogniti, saj
bo potrebna za dovoz stvari v poslovne prostore
in lokale, prav tako pa jo bodo rabili stanovalci
- za neoviran promet. Stane Droljc je ob tem tudi
predlagal, da bi že zdaj ukinili staro bencinsko
črpalko pred gostiščem Vis. Kljub temu bo črpal-
ka še nekaj časa ostala, ker bo tako ali tako
ukinjena, ko se bo začelo uresničevanje načrtov
za celovito prenovo Tržaške ceste in območja ob
njej.

Tudi mirujoči promet bo ostal urejen tako, kot
je bilo sprva načrtovano. Gre predvsem za garaže
pod stanovanjskimi objekti. Le-te so bile v javni
razpravi deležne številnih kritiko, saj ob večjih
deževjih kletne prostore zaliva voda. Izčrpavale jo
bodo električne črpalke. Kdo pa bo plačal elektri-
ko? Stanovalci in uporabniki objektov (in garaž).
Če bi namreč garaže postavili ob stanovnjskih
objektih. za slednje pravzaprav ne bi ostalo nič
prostora.

Staro se mora umikati novemu in prenovljene-
mu, čeprav ljudem na prizadetih območljih to ni
po volji. Sedanji prebivalci območij ob Bobenčko-
vi in Gregorinovi ulici so upravičeno nejevoljni,
ker tako dolgo nihče ni odgovoril na vprašanje,
kaj bo z njimi. Sicer pa je treba reči, da je to
območje naše občine načrtovano kot del mestne-
ga območja in to prav gotovo njegov najlepši dei.
Ne nazadnje so to na javni obravnavi v prostorih
KS letošnjo pomlad priznali tudi nekateri od tistih
prebivalcev, ki jih bo uresničitev načrtov »spodi-
la« iz njihovih domov.
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